
8-10 ARALIK ISTANBUL ECZACILIK KONGRESİ

          DEĞERLİ MESLEKTAŞLARIM.

    8-10 ARALIK TARİHLERİNDE YAPILAN ISTANBUL ECZACILIK KONGRESİNİ BAŞINDAN SONUNA TÜM OTURUMLARINI VE BİR

OTURUM DA DA OTURUM YÖNETİCİLİĞİ YAPARAK DİKKATLİCE İZLEDİM.

    İLAÇ VE ECZACILIĞIN GELECEĞİ DE DAHİL HER KONUDA ÖNEMLİ DEĞERLENDİRMELER YAPILDI.HEM ÜLKEMİZDE HEM DE

AB ÜLKELERİNDE YAŞANAN OLUMSUZ GELİŞMELER DE AKTARILDI İZLEYİCİLERE.

 ANCAK BİR KONUŞMACI VARDI Kİ HEPİMİZİ HEM DUYGULANDIRDI HEM ÜZDÜ.ÇOĞUMUZA HOCALIK YAPMIŞ 90 YAŞINDAKİ

PROF.DR KASIM CEMAL GÜVEN SÖZLERİNİ ŞÖYLE TAMAMLADI;

   "ECZACILAR ARTIK SATACAK BİR ŞEYİNİZ KALMADI.YABANCI TEKELLER YERLİ İLAÇ SANAYİİNİ BİR BİR ELE

GEÇİRİYOR.ECZANELERİNİZDE HASTALARINIZLA BİZZAT İLGİLENEREK ,MESLEĞİNİZE,İLAÇ'A VE ÜLKENİZE SAHİP ÇIKMALISINIZ".

 90 YAŞINDAKİ BİR BÜYÜĞÜMÜZÜN,HOCAMIZIN HEYECANINI İZLEMEK VE YAŞAMAK GERÇEKTEN ÇOK ANLAMLI İDİ.ÖZELLİKLE

GENÇ MESLEKTAŞLARIMIZDAN MESLEĞİMİZE VE MÜCADELE PLATFORMU OLAN MESLEK ÖRGÜTLERİNİN ÇALIŞMALARINA

KATILMALARINI VE YÖNETİMLERİ SORGULAMALARINI BEKLİYORUZ.

    DAHA İYİ BİR GELECEK DİLEKLERİMLE..

 NEVZAT AKMAN

 BAŞKAN
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